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Närvarande: Anders H, Jesper W, Peter M, Emma A-H, Linda M, Jimmy H, Joakim J 
 

§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Peter M 

§3 Föregående protokoll: inga synpunkter kom upp 

§4 Status padelprojektet: start i mars eller lägga ner projektet och lämna tillbaka pengarna. 
Återstående bygdepeng (75kkr) föreslås isåfall användas till en diskgolfbana på Åbyvallen i 
stället. 

§5 Uppstart lag 15/16 och 17/18 skjuts upp till februari. Anders, Joakim och Patrick tar ett 
möte med de blivande tränarna.  

§7 Antidrogkontrakt aktuellt för F09/10/11. Det behövs 3 föräldrar som kan ansvara för detta. 
Linda skickar ut till lagets föräldrar. Jimmy kollar upp eventuella föreläsare inom 
antidrogområdet. Pengar kan sökas från Länsförsäkringar, ev. också från P&E och CA 
Fastigheter. Tidsplan: start i mars. 

§8 Grusplan användande: Det finns nu en tillfällig belysning på grusplanen (7-manna). Den 
kommer stå kvar till början av april när arbetet med konstgräsplanen förhoppningsvis 
påbörjas. 

§9 Övriga frågor:  

-Match mellan F09/10/11 och P11/12 med avseende på gällande restriktioner/ 
rekommendationer: inga problem för närvarande enligt SvFF. 

-Ryds Glas påbörjar fönsterbytet den 18 januari. 

-Årsmöte: lördag 12 mars; någon gång mellan 10-14 (beroende på restriktioner). 

 

Nästa möte: 7 februari 


